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Til stede: Niels Hansen, Line Bjørn, Stig Boel, Inger Jensen, Hans Victor Munck-

Westh, Tobias Marinus Søgård Jensen, Evy Carstens, Lars Bo Hansen, Torben 

Gamst Jensen (ref.). 

 

Afbud fra: Pia Berger Hernvig, Dorte Pedersen. 

 

 

 

 

1. GODKENDELSE AF DAGSORDENEN 

Dagsordenen blev godkendt. 

 

2. GODKENDELSE AF REFERATET AF MR-MØDE 2023.09.12 

Referatet blev godkendt. 

 

3. UDVIDELSE/OMBYGNING AF HUSUMVOLD KIRKE 

Der er fejl, som endnu ikke er rettet, på ventilation, rumopvarmning, automatik på 

vandhaner og regulering af lyset både i kontorer og i kirkerummet. 
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Beplantning af skråning ved kældernedgangen afventer, at de såede blomster 

afblomstrer. 

Det meste af inventaret er indkøbt. Der mangler dog en del køkkeninventar. 

 

4. OPFØLGNING FRA TIDLIGERE MØDER/BESLUTNINGER 

Opslaget af stillingen som præst har måttet udsættes, fordi stiftet har været ude af 

stand til at stille det nødvendige stiftsmiddellån til anskaffelse af ny præstebolig til 

rådighed. Dorte har givet tilsagn om at ville blive i vikariatet efter de tre måneder, 

vikariatet først var sat til at løbe. 

 

5. INDSATSOMRÅDE FRIVILLIGE 

Karoline har indvilget i at være den umiddelbare kontaktperson, der sørger for, at 

der bliver fulgt op, når frivillige stiller sig til rådighed for kirkens arbejde. Foreløbig er 

det dog den ansvarlige for et arrangement, der sørger for frivilligdækning ved dette. 

 

6. REVISIONSPROTOKOLLAT VEDRØRENDE ÅRSREGNSKAB 2022 

Protokollatet var udsendt i forvejen, og man havde hæftet sig ved revisors 

anbefaling af, at der ved bankbetalinger anvendtes to fuldmagter i forening. 

Tobias og Torben vil finde en løsning, der ikke besværliggør det daglige arbejde, 

men som samtidig sikrer, at der ikke kan overføres større beløb uden kontrol. 

 

7. FREMTIDEN FOR HUSUMKURVEN 

En status fra Berit på Husumkurven var udsendt i forvejen. På baggrund af denne 

besluttede MR at lade Husumkurven fortsætte på det aktivitetsniveau, der var 

muligt. MR fandt, at det var en vigtig aktivitet, som måske kunne genudvikles på et 

senere tidspunkt. 

 

8. KAMERA I KIRKEN 

Der var forståelse for nødvendigheden af, at organisten kunne holdes orienteret om,  
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hvad der skulle ske i kirken ved for eksempel ind- og udmarch og udbæring, men 

den nuværende løsning var ikke tilfredsstillende. Kameraerne tages derfor ned, og 

en ny løsning overvejes. 

 

9. KOMMENDE ARRANGEMENTER 

I forbindelse med Pias fratræden som kirketjenervikar er der et udvidet kaffebord 

efter højmessen den 29. oktober. 

 

10. EVALUERING AF ARRANGEMENTER SIDEN SIDST 

Receptionen i anledning af Stigs 30-års jubilæum var yderst vellykket. Den havde 

foranlediget en deltager til at hævde, at Husumvold Kirke var god til at holde fester. 

Også pilgrimsvandringen den 23. september havde været gennemført med succes. 

 

11. MEDDELELSER 

Ansøgning om 5%-midler til dækning af udgifter ved vandskaden på Klintevej og 

udskiftning af varmeenheden i Pilesvinget var begge imødekommet af PU. 

Ole undersøger mulighederne for en egnet maskine til rengøring af gulve. 

Der afventes et tilbud fra tømrer vedrørende blå sals østvindue, som er ramt af råd. 

Kirkens tinstager, -kande og -fad trænger til at blive pudset op, og det kan blive 

gjort, så snart lejlighed byder sig. 

Fremover sørges for, at både kirkerum og pejsestue holdes aflukket ved større 

arrangementer. 

 

12. EVENTUELT 

Til næste MR-møde tirsdag den 21. november vælger Hans sang og står som 

udgangspunkt også for forplejningen. 

 

 

Mødet sluttede kl. 19.25. 


